

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Georg Riesler.

Riesler, Georg

Halle (Saale), 17.08.1712

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211049](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-211049)

George Riesler Anno 1686. in Vicinia
 Lesnensi in Polonia à Parentibus tenuioris for-
 tuna progenitus Lesnae Ducatus, bonarumq; litera-
 rum cognitione ibidem imbutus sum: donec occasio se-
 se offerret, locum illum relinquendi: Scilicet 1703.
 Condito mihi quidam offerebatur ut famuli pater age-
 rem apud filios L. B. de Rothmer, tum temporis Chi-
 barcha Sub Sereniss. Duce Cellensi, ita quidem, ut sine
 impedimento simul cum illis, sub manu ductione uigilam
 in studiis pergerem: ^{aliquamdiu hoc seposito functus} Sed cum non satis proficiam depre-
 hendere hanc occasionem, cum decessu suasu nonnul-
 lorum Harburgum prope Hamburgum me contuli ibiq;
 aliquo tempore in schola exacto, tandem Helmshtadium
 petii, ibiq; 1709. d. 14. 8br. albo insertus fui. Per-
 brevi autem temporis spatio ibi tractato, Harburgum
 rediens iuventuti privatim erudienda per bien-
 nium operam dedi. Tandem hanc Faideticianam adu-
 sperans Deum & benignitate sua provisorum, ut &
 aliquod tempus hic vivere queam. Id quod etiam
 statim ac advenissem, n. d. 14. April. 1712. et per
 menses quor ad huc hic vixi expertus sum: siquidem
 initio statim ad Beneficium mensa ut vocat cotmor-
 dinaria in orphanotrophio et aliquanto post d. 6.
 Aug. 1712. ordinaria benigne admisus sum,
 quod ut et alia Deus benignissime compenset laudq;
 ac honor nomini suo à me et omnibus reliquis tribua-
 tur, exopto.

Hala d. 17. Aug. 1712.